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mandátu zastupitele obce Kostelec u Holešova Jakuba 
Zmeškala.  
Výsledky projednávání, o kterých se nehlasovalo 
Zastupitelstvo obce Kostelec u Holešova bere na 
vědomí využívání soukromého vozidla hospodářky 
obce pro její služební cesty a úhradu nákladů dle 
platných legislativních předpisů.  
 
U S N E S E N Í schůze Rady č. 8/2022 obce Kostelec u 
Holešova konaná dne 25. 4. 2022  
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  
4/8R/2022 uzavření smlouvy s ND agentura s.r.o. na 
zpracování žádosti o dotaci v rámci programu SFDI pro 
záměr obce "Chodníky v Kostelci u silnice III. třídy". 
6/8R/2022 uzavření Smlouvy č. 1190901718 o 
poskytnutí podpory ze SFŽP na akci: „Výsadba stromů 
- Obec Kostelec u Holešova“ se Státním fondem 
životního prostředí České republiky.  
8/8R/2022 uzavření "Smlouvy o centralizovaném 
zadávání pro projekt Efektivní a moderní komunikace 
obcí mikroregionu Holešovsko a Žídelná" s 
Mikroregionem Holešovsko" v předloženém znění. 
Rada obce Kostelec u Holešova doporučuje  
5/8R/2022 před rozhodnutím o spolupráci s ND 
agenturou s.r.o. na získání dotace na chodníky v 
Karlovicích ověřit výši nákladů na nutné úpravy PD. 
Rada obce Kostelec u Holešova souhlasí  
3/8R/2022 se stavebním záměrem "Novostavby 
rodinného domu vč. ČOV a napojení na inženýrské 
sítě, oplocení a sjezd (stávající) na p. č. 5/4 a 1022.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Rada obce Kostelec u Holešova vydává  
7/8R/2022 osvědčení pro pana Romana Pospíšilíka o 
nastoupení do funkce člena ZO Kostelec u Holešova od 
16. 4. 2022. 
 
U S N E S E N Í schůze Rady č. 9/2022 obce Kostelec u 
Holešova konaná dne 9. 5. 2022  
Rada obce Kostelec u Holešova schvaluje  
2/9R/2022 účetní závěrku příspěvkové organizace 
Základní škola Kostelec u Holešova za rok 2021. 
3/9R/2022 převod hospodářského výsledku 
příspěvkové organizace Základní škola Kostelec u 
Holešova ve výši 39 032,52 Kč do rezervního fondu. 
4/9R/2022 účetní závěrku příspěvkové organizace 
Mateřská škola Kostelec u Holešova za rok 2021. 
5/9R/2022 převod hospodářského výsledku 
příspěvkové organizace Mateřská škola Kostelec u 
Holešova ve výši 17 708,13 Kč do rezervního fondu. 
7/9R/2022 cestovní zprávy ze služebních cest 
starostky obce za období od 9. 3. 2022 do 9. 5. 2022. 
Rada obce Kostelec u Holešova souhlasí  
6/9R/2022 s vyřazením a likvidací nepotřebného 
majetku, který je součástí vybavení ZŠ, dle 
vyřazovacího protokolu za období od 1. 1. 2022 do 29. 
4. 2022  
8/9R/2022 s přerušením provozu MŠ Kostelec u 
Holešova v době letních prázdnin v období od 11. 7. 
do 31. 8. 2022.  
 

Ing. Petr Hlobil, místostarosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Fórum zastupitelů 

Odpověď starostky obce na články v rubrice Fórum zastupitelů ve zpravodaji Kostka č. 
1/2022 

V Kostce č. 1/2022 byly uveřejněny články zastupitele Petra Žůrka, které se týkají stavby „Rekonstrukce školní 
kotelny a vzduchotechnika školní kuchyně ZŠ Kostelec u Holešova“. Tyto články předkládají občanům obce jako fakta 
jeho nepodložené domněnky, konstrukce a možná i vědomé lži. To mě donutilo na tyto články zareagovat. 

Sdělení zastupitele občanům Skutečnost podložená písemnými dokumenty 

Starostka lhala zastupitelům, že na stavbu 
kotelny a VZT nebylo třeba stavební povolení, 
obec prováděla z dotací černou stavbu. 

Výše uvedená stavby byla realizována a dokončena na základě 
vydaného „Sdělení stavebního úřadu o udržovacích pracích“, 
které bylo vydáno na základě žádosti obce předem konzultované 
se zpracovatelem PD a předané společně s PD na stavební úřad 
10. 2. 2021. V žádném případě se tedy nejednalo o černou 
stavbu. Dotace na rekonstrukci kotelny je, po předchozím šetření 
poskytovatele dotace vyvolaném podnětem, již na účtu obce. 
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Starostka lhala zastupitelům, že na stavbu 
kotelny a VZT nebude třeba kolaudace. 

Na stavbách prováděných na základě „Sdělení SÚ“ se kolaudace 
neprovádí. 

Obec měla mít na celou stavbu „kotelna a VZT“ 
stavební povolení. 

Dodatečné stavební povolení se nevyřizuje na celou stavbu 
rekonstrukce kotelny a VZT, ale pouze na 5 prostupů přes 
stavební konstrukce, u kterých to na základě kontroly stavby určil 
SÚ. 

Starostka vědomě podvedla SÚ přesto, že 
měla předem k dispozici posudek statika. 

Statické posouzení starostka obce od projektanta obdržela 16. 7. 
2021, tedy v průběhu stavby. Projektant (autorizovaná osoba) 
před podáním žádosti obce o vydání „Sdělení SÚ“ vyhodnotil 
situaci tak, že zásah do stavebních konstrukcí v rozsahu daném 
v PD nevyžaduje stavební povolení a takto vysvětlil starostce své 
stanovisko ke konceptu žádosti o vydání „Sdělení SÚ“, který 
dostal před jeho zasláním SÚ k dispozici k případným opravám. 

Starostka vědomě lhala a podváděla v žádosti 
podané na SÚ. 

SÚ MÚ Holešov obdržel podnět ve věci porušení ustanovení 
stavebního zákona, za kterým stojí subjekt, který chce obec 
poškodit. SÚ zahájil kroky k prověření skutkové podstaty 
podnětu. Starostka obce se 13. 1. 2022 dostavila SÚ MÚ Holešov 
k podání vysvětlení ve výše uvedené záležitosti prostupů přes 
stavební konstrukce. Výsledkem prověření je písemný dokument 
– usnesení o odložení věci, zdůvodněné skutečností, že došlé 
oznámení neodůvodňuje zahájení řízení o přestupku. Jinými 
slovy SÚ potvrdil, že obec svým konáním žádný přestupek 
nespáchala. 

 

K výše uvedeným skutečnostem cítím potřebu ještě něco málo dodat. Autor článků – zastupitel Petr Žůrek nemá 
ani tu nejmenší zásluhu na tom, že se obec dostala z velmi složité situace, kdy hrozilo, že nebude možné od září 
2021 zahájit provoz školní kotelny (dodávku teplé vody a topení) a školní kuchyně. Starostka obce, po konzultacích 
mimo jiné i s radou obce, nalezla řešení krizové situace a předložila jej ke schválení zastupitelstvu obce. Při 
hlasování zastupitelstva o klíčové záležitosti celého řešení krize, tj. schválení druhého zhotovitele prací, pan Žůrek 
přesto, že si byl plně vědom vážnosti situace, prosazoval odložení hlasování a následně se ještě se zastupitelem 
Radkem Pospíšilíkem zdržel hlasování. Naštěstí se všichni ostatní členové ZO řídili hlasem zdravého rozumu  
a schválili druhého zhotovitele, který s obrovským nasazením svých kapacit a perfektní organizací práce stavbu, 
která byla z 90% nedokončená, dotáhl v „šibeničním“ termínu (zahajovali 11. 8. 2021) do úspěšného konce, a to 
tak, že ZŠ prakticky nepocítila dopady vzniklé situace. Aktivity, do nichž spadají i články v Kostce č. 1/2022, které 
zastupitel Žůrek vyvíjí, se nápadně podobají aktivitám firmy zastupující prvního zhotovitele stavby, které cílí na 
účelové poškození obce a kterým obec čelí už více než půl roku. A já se ptám: Chová se pan zastupitel Petr Žůrek 
v souladu se slibem zastupitele, že „…bude svoji funkci vykonávat svědomitě v zájmu obce a jejích občanů…?“ 
Odpověď na tuto otázku nechávám na každém občanu Kostelce a Karlovic. Stejně tak jako odpověď na to, kdo 
mluvil pravdu a kdo lhal. 

RNDr. Marcela Pospíšilíková, starostka obce 
Tiskový prostor poskytli zastupitelé: Ing. Petr Hlobil st., Ing. Tomáš Marek, Mgr. Zdeněk Klesnil, Mgr. Martin Hradil, 

Ing. Petr Hlobil ml. 
 

Co brzdí rozvoj bydlení? Peníze obce to nebudou.  

(Úvodník příspěvku "Co brzdí rozvoj bydlení? Peníze obce to nebudou." z webu www.kostelecuholesova.eu, kde jsou 
původní plnohodnotné texty s odkazy a zdrojovými dokumenty.)  
Více jak 5 let dochází na jednání zastupitelstva jeden z majitelů rozsáhlé skupiny soukromých pozemků se snahou 
zahájit bytovou výstavbu na vlastním pozemku. Za ta léta se bez hmatatelného výsledku řešila na ZO kanalizace, 
přeložka drátů VN z vrchního vedení zakopáním do země, změna územního plánu. Aby urychlili zahájení výstavby, 
vyšli vlastníci pozemků obci vstříc a za své peníze udělali projektovou dokumentaci na vodovodní řad spolu se 
stavebním povolením. Více jak hodinu se na ZO č. 25 řešila podstata návrhu: zda obec zainvestuje do veřejné 
infrastruktury - páteřního vodovodního řadu, který by měl dle platných územních studií napájet 50 domů (22 v 
lokalitě BI6, 28 v lokalitě BI7). Jednoduše řečeno - kdo zaplatí aktuální investici 2,17 mil. Kč do infrastruktury obce. 
Zda celou investici zaplatí obec, podělí se napůl se stavebníky, nebo obec nezaplatí nic. 


